
 
Dz.04.0021.58.2022 

Uchwała Nr LVIII/499/2022 
Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały 

z dnia 24 września 2022 r. 

 
w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu zagospodarowania terenów zielonych 

przy ul. Opolskiej w Krakowie (Park Rzeczny Białucha na terenie Dzielnicy IV 

w Krakowie). 

 

 

Na podstawie § 3 pkt.4 lit. l uchwały Nr XCIX/1498/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 

12 marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy IV Prądnik Biały 

w Krakowie  (Dz. Urz. Woj. Małopolskiego z 2021 r. poz. 6698), uchwala się, co następuje: 

 

 

§ 1. Opiniuje się pozytywnie projekt zagospodarowania terenów zielonych przy ul. Opolskiej 

w Krakowie (Park Rzeczny Białucha na terenie Dzielnicy IV w Krakowie) z wnioskiem  

o ujęcie jak poniżej: 

− zwiększenie liczby budek dla motyli o 3 szt.,  

− zwiększenie liczby ławek kłoda z oparciem o 2 szt.,  

− wymianę stojaków na rowery na bardziej „masywne”, 

− zamontowanie 5 szt. stojaków na rowery przy przystanku autobusowym ewentualnie 

postawienie wiaty na rowery.  

 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

                Przewodniczący Rady i Zarządu 

             Dzielnicy IV Prądnik Biały 

 

           Dominik Franczak 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Rada Dzielnicy IV Prądnik Biały podejmuje uchwałę w związku z mailem otrzymanym  

w dniu 15.09.2022 r. od firmy 4GARDENS S.C. 

Rada opiniuje projekt zagospodarowania terenów zielonych przy ul. Opolskiej w Krakowie 

(działka ewidencyjna nr 22/11, 22/10 obręb 44, jednostka ewidencyjna Krowodrza) 

pozytywnie z uwagi na potrzebę stworzenia miejsca, które będzie odpowiadało na potrzeby 

mieszkańców. Projekt zakłada zachowanie naturalnego charakteru miejsca, przybliża 

mieszkańcom tereny zielone. Powstanie ścieżka z materiałów naturalnych, która odpowiada 

potrzebom osób z niepełnosprawnością ruchową. Zostanie utwardzone przejście z chodnika 

przy  

ul. Opolskiej do kładki na Żabiniec. Projekt nie zakłada dużej ingerencji w substancję drzew. 

Ponadto, zakres i forma projektu realizuje postulaty mieszkańców. 

Członkowie komisji infrastruktury, terenów zielonych i ochrony środowiska oraz radny  

z okręgu nie wnosili uwag do przedłożonej dokumentacji. 


